
PROTOKOLL från ordinarie föreningsstämma i Brf Glasmästaren
(org.nr. 769622-4273) den 4 maj 2022

Plats : Bergsstugan, Norrtälj e

§1
Föreningsståimman öppnades av ordftjrande Stefan Kvist.

§2
Dagordningen godkändes.

§3
Till ordförande vid fiireningsståimman valdes stefan Kvist.

§4
ordftiranden vid ftreningsstämman utsåg Eva Esperi till protokollft)rare.

§5
Till justerare och röstriiknare valdes Ingrid Gråberg och Ingemar Hedin.

§6
Föreningsstämman konstaterades vara sammankallad i behörig ordning.

§7
En ftjrteckning över representerade medlemmar upprättades enligt bilaga 1. Förteckningen
godkändes som röstlängd. En fullmakt inlämnad från Elisabeth §oderhäh till Eddie Bieman.

§8
Styrelsens årsredovisning föredrogs.

§e
Revisorns berättel se f<iredrogs.

§10
Föreningsstämman beslutade att fastställa resultaträkning och balansräkning. Kassaflödet har varit
fortsatt positivt och styrelsen har valt att använda en del äv överskottet till att amortera på ett av
lånen i samband med omläggning i februari 2022.

§11
Föreningsstiimman beslutade att ftireningens resultat disponeras enligt styrelsens och revisoms
ftirslag.

§t2
Styrelseledamötema bevilj ades ansvarsfrihet.

§13
Gällande styrelsearvoden så har samtliga styrelsemedlemmar avstått fran att ta ut någon ersättning
för 2027, men tidigare beslut om möjligheten att kunna ftirdela ett halvt prisbasbelopp ino*
styrelsen ligger fast och styrelsen har utarbetat en mall ftir detta. Extem revisor anlitas och beräknas
kostar mellan 5 000 och 10 000 kr per år.
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§14
Styrelsen har under aret bestått av fyraordinarie ledamöter och en suppleant. Stämman beslutade att
välja fura ordinarie ledamöter och en suppleant.

§1s
Valberedningens ftirslag till ny styrelse godtogs av stämman, vilket innebär fiiljande: Till ordinarie
medlemmar valdes Stefan Kvist och Linda Masar (nyval 2 är). F,vaEsperi och 

-Birger 
Martinsson

sitter kvar (1 år kvar av 2) som ordinarie medlemmar. Till suppleant väldes Mari Tianefalk (nyval 1

år). Claes-Göran Granåker lämnar styrelsen och avtackades med en blombukett.

§16
Föreningsstämman beslutade att extern revisor, Nils-Erik Johnson, anlitas och ersätts enligt löpande
räkning.

§17
Till valberedningen återvaldes Eddie Bieman och David Hvid.

§18
Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av foreningsmedlem anmält iirende. Tre motioner
har inkommit och inga hänskjutna frågor från styrelsen.

Motion 1. Föreningsstämman beslutade att porten i C lagas och vi beställer en uppställningsarm.
Föreningsstämman säger nej till en parkering på garden. Styrelsen far i uppdrag attse hur vi kan få
trafiken ska minska på gården ex genom att maila ut om regler för att k<iäpå grrA.n.
Motion 2. Föreningsstämman beslutade att vi byter kod men fortsätter att kunna öppna med kod
även på natten. Lås till garagedöramafär man inte pga brandsäkerheten.
Motion 3. Föreningsstämman beslutade att vi slutft)r installationen att värma upp plattan utanftir
garaget. Ingemar Hedin ordnar detta.

§1e
Föreningsstiimman avslutades av ordftirande.

ÖVruca FRÅGoR / FRI FRÅGESTTIND EFTER AVSLUTA» ÅnssTÄMMA

o Johanna Grip går med i städgruppen.
o Ingemar Hedin beställer nya mattor.
o Eddie Bieman köper in fiirg och bättrar på strecken i garagetefter städdagen.

Protokollförare: Ordftirande vid föreningsstämman :
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